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متن پرسش

با سلام: اگر بخواهیم با پاسخ سوال 11740 خودمان را قانع کنیم آن وقت باید لوازمش را هم بپذیریم

مثلا: 1- سر سختی های تیم آقای جلیلی اشتباه بود. همون روند دولت خاتمی صحیح بود. 2- رهبر

انقلاب هم اشتباه کردند که در ابتدا با مذاکره مخالف بودند و بعد گفتند خوشبین نیستم و کلماتی از

این قبیل. 3- خیلی از موضع گیری های حضرت امام هم زیر سوال میره، بابا با این غربی ها تو همه

مسائل حتی قضیه سلمان رشدی می شد کنار اومد اما حضرت امام پافشاری کردند و... 4- اصلا شاه

هم بد آدمی نبود چون بالاخره تو اون شرایط استعمار کامل آمریکایی، تشیع و حوزه ها حفظ شدن.

17 شهریور و 15 خرداد و اینها هم اشتباهاتی بود که شاه چاره ای نداشت جز اینکه آنها را اجرا کنه

چون دستور از جانب ابرقدرت مافوقش صادر شده بود. 5- اصلا این شعار مرگ بر آمریکا از اساس غلط

بود و موافقین حذف این شعار درست میگن. از استاد عزیزم تقاضای روشنگری دارم، یعنی روح زمانه

عوض شده یا ...

متن پاسخ

باسمه تعالی: سلام علیکم: بنا شد ما تفکر را همواره پاس داریم و فکر کنیم راز اینکه رهبر عزیز

انقلاب«حفظهاالله» در این مرحله از انقلاب اسلامی ما را وارد فاز «همدلی و همزبانی» با دولت میکنند

چیست؟! جز این است که باید با نگاهی غیر از نگاه تک بعدی به حرکات و فعالیتهای دولت نظر کرد

و محذورات آن ها را در نظر گرفت؟ مگر نه این که مقاومت مردم و رهنمودهای مقام معظم رهبری ما

را به جایی رساند که میتوانیم دشمن غربی را مجبور کنیم فعالیتهای هستهای ما را به رسمیت

بشناسد و تیم مذاکرهکننده بر مبنای چنین فضایی که مردم و رهبر عزیز ایجاد کردند؛ قرارداد لوزان را به

این جا رساندند؟ آن وقت باید بگوم آقای جلیلی عزیز که در مقابل زیاده خواهی های افراطی طرف

غربی مقاومت کرد اشتباه کرد؟ رهبر انقلاب«حفظهاالله» هرگز با مذاکره مخالف نبودند ولی فرمودند به

آمریکائیها نمیتوان اعتماد کرد و تیم مذاکرهکننده با همین فرض جلو رفتند و در نتیجه خطاهایی که

در قرارداد ژنو به جهت اعتماد به آمریکا پیش آمد در این قرارداد جلویش تا حدّی گرفته شده است.

نگرانی بنده آن است که چرا عزیزانی مثل شما جوانب موضوع را در نظر نمیگیرید؟!! آیا اگر توانسته

باشیم با مذاکره با1+5 میدان را از جبههی جنگطلبان آمریکا و صهیونیستها و سعودیها بگیریم، به

معنای آن است که نظام شاهنشاهی را تطهیر کردهایم؟ مگر در این مذاکرات غرب و آمریکا را به

رسمیت شناختیم؟ فکر میکنم رهبری عزیز با توصیهی همدلی و همزبانی با دولت میخواهند نیروهای



اصولگرای ما را از افراط و تفریط خارج کنند و به مرحلهای از تاریخ انقلاب وارد کنند که بدون

کوتاهآمدن از ارزشها تعقل کنیم. از کجای قرارداد لوزان در آوردید که پس باید خیلی از

موضعگیریهای حضرت امام هم غلط باشد؟!! نباید بر روی توصیهی مقام معظم رهبری«حفظهاالله» در

مورد همدلی و همزبانی با دولت فکر کرد، آیا این توصیه مسئولیت سنگینی را بر دوش ما نمیگذارد.

بنده از آقای حسین شریعتمداری و زاکانی میپرسم در این مقالاتشان چه وجهی از همدلی و همزبانی

با دولت مدّ نظر قرار گرفته؟ آیا جز نهایت بدبینی را مدّ نظر قرار دادهاند و محذورات و زحمات تیم

مذاکرهکننده را به هیچوجه در نظر نگرفتهاند؟! مگر وظیفهی این تیم جز این بود که ثابت کنند فعالیت

هستهای ما صلحآمیز است و در این راستا مطابق نیازمان فعالیت هستهای داشته باشیم؟ چرا در کنار

اینکه رسانههای رژیم صهیونیستی گفتهاند: «توافق لوزان حدّاقل برای 20 سال امنیت اسرائیل را

تضمین میکند» و این به جهت آن بود که در تصورات خود برای ایران فعالیت تسلیحاتی اتمی قائل

بودند، لااقل سخن ویلیام کریستول، بنیانگذار نشریهی «ویکلی استاندارد» راکه از جنگطلبان آمریکا

است قرار نمیدهیم که میگوید: توافق لوزان مجموعهای سرازیر از امتیازات اعطایی به ایران است؛ آن

را نابود کنید. (http://www.shafaqna.com/persian/elected/item/112053). ما ادعایی

داریم مبنی بر اینکه نمیخواهیم از فعالیتهای هستهای خود اسلحهی اتمی بسازیم و بر این اساس

است که تا رسیدن به نیاز اورانیوم مورد مصرف در رآکتور بوشهر فعالیت فردو را برای مدتی تعطیل

کردهایم تا توانسته باشیم توافقی را با جبههی غربی شکل دهیم و خود را در این صحنه به عنوان یک

تصمیمگیر در جهان امروز به طرف مقابل بر خلاف انتظارش تحمیل کنیم و این به معنای آن نیست که

ما به آنچه میخواستیم در فعالیت هستهای خود رسیده باشیم بلکه به آن معنا است که طرفهای

مقابل به آنچه که میخواستند نرسیدند و این معنای حضور انقلاب اسلامی در جهان جدید است. در

عین آنکه بین دو دشمن توافق بر سر تنها موضوع خاص فعالیت هستهای شده است و طرف مقابل

مسئلهی تحقیق و توسعهی هستهای را برای ما به رسمیت شناخته است، هرچند که در آینده تا آنجا

که میتواند مانعتراشی خواهد کرد ولی فراموش نکنید که ما با اطمینان به برنامهی هستهای خود و

بازی در زمین خود این قرارداد را جلو میبریم نه بر اساس قرائتی که آمریکا برای جوابگویی به رقبای

داخلیاش از آن دارد وگرنه تمام پیشبینیهایی که با نگاه بدبینانه به قرارداد میشود منطقی خواهد

بود و حرف دکتر ظریف مبتنی بر این نکته است وگرنه نباید آن قرارداد را یک پیروزی نامید یا گمان

شود نگاه دولت که به نظر بنده و امثال بنده نسبت به ارزشهای اسلامی و انقلابی چندان مثبت

نیست، نادیده گرفته می شود. موفق باشید
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